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Geachte heer Gersjes, 

 

In uw brief van 17 januari 2023 stelt u raadsvragen ex artikel 71 Reglement van Orde over: 
Veiligheidsgevoel en nazorg omwonenden Maaspoort na aanslagen op omliggende woningen.  

 

Op deze vragen kunnen wij u het volgende antwoorden: 

 

 

 

Vraag 1: Wat is de stand van zaken met betrekking tot de informatie aan de 

omwonenden omdat zij nog met vele vragen van onduidelijkheid zitten? 

  
Antwoord: We hebben de bewoners geïnformeerd over de verlenging van het 

cameratoezicht tot en met 3 januari 2023. De geplaatste camera’s zijn op 10 

januari daadwerkelijk verwijderd, hierin waren we afhankelijk van de 

beschikbaarheid van het bedrijf dat de camera’s heeft geplaatst.  
 

Aangezien de reeds gecommuniceerde einddatum – van het cameratoezicht – 

niet is veranderd, hebben we geen specifieke bewonersbrief uitgedaan over het 

verwijderen van de camera’s. 
 

Vanwege politieonderzoek kunnen we geen verdere informatie delen wat er 

met de woning gebeurt of hoe het ermee staat. We hebben goed contact met 

de direct omwonenden van de Stapelen 34 over hoe zij zich in de wijk voelen.   
 

 

 

 



Vraag 2: Bent u voornemens om de omwonenden nog te berichten over de situatie 

met betrekking tot de situatie van de bewoning van de woning en over de 

veiligheid en zo ja wanneer? Tot op heden zijn zij nog niet geïnformeerd 

en waarom is dat nog niet gedaan? 

  
Antwoord: We zijn niet voornemens om de bewoners te berichten over de situatie rondom 

de woning. De woning is particulier bezit en wij gaan als gemeentelijke 

organisatie niet over het eigendom van het gebouw.   
  

Vraag 3: Hoe gaat u het veiligheidsgevoel van de omwonenden meten en dat 

herstellen? 

  
Antwoord: Wij hebben geen signalen ontvangen dat bewoners zich onveiliger voelen nu 

de camera’s niet meer aanwezig zijn. Ook vanuit de wijkraad en de 
buurtpreventie hebben we geen signalen ontvangen dat de bewoners zich 

onveiliger voelen, dan wel dat er onveilige situaties zijn in deze omgeving.   
 

Vraag 4: Kunt u verder nog informatie verschaffen aan de omwonenden om hen 

een geruststellend gevoel te geven over het veilig blijven wonen in hun 

wijk? 

  
Antwoord: We kunnen de incidenten helaas niet wegnemen. We hebben met onze 

interventies getracht het veiligheidsgevoel van de bewoners te vergroten. We 

hebben goed contact met de direct omwonenden en met de wijkpartners 

(wijkraad, buurtpreventie). Vanuit deze partijen en professionele partners zoals 

de politie, hebben we geen signalen dat bewoners zich op dit moment minder 

veilig voelen dan voorheen.  
 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van ‘s-Hertogenbosch, 

De gemeentesecretaris, 

 

 

 

drs. B. van der Ploeg 

De burgemeester, 

 

 

 

drs. J.M.L.N. Mikkers 
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